
TECHNOLOGIE JAKO INVESTIČNÍ HIT. Zbyněk Frolík, za-
kladatel Linetu, naposledy investoval do IT a stal se společníkem 
YSoft fondu, investor Branko Jeličič, jehož jméno bylo spojováno 
dříve s PPF, Home Creditem či s fondem Advent, své peníze napo-
sledy vložil do americké IT fi rmy a italské banky.

JAK NEJLÉPE PRODAT?  Svá doporu-
čení přidali (zleva) Petr Koblic, šéf pražské 

burzy, Andrea Ferancová Bartoňová, 
zakladatelka fondu Espira Investment, Jiří 

Bíba, šéf Cleverlance, či Michal Nýdrle, 
spoluzakladatel a šéf Kindred Group, a šéf 

Crestylu Omar Koleilat.  

KONKRÉTNÍ PŘÍLE-
ŽITOSTI. Fond zamě-
řený na umění, reality 
či dluhopisový fond.  
Takové tipy nabídli 
investorům (zleva) 
Jan Kubín z EnCor, 
Petr Beneš z Wood 
& Company či Vladimír 
Rösel, šéf Lombard Art 
Finance.

MILIONY NA ROZVOJ. Aktuálně hledá investorské peníze na další expanzi i společnost Pilulka, 
jejíž zakladatel Petr Kasa (vlevo) sledoval diskuzi a následně prezentoval plány své fi rmy. Ta chce 
v ideálním případě do tří let získat šest milionů eur. „Zatím řešíme dvě varianty – jednou je IPO 
na trhu Start pražské burzy, druhou případný vstup investora,“ uvedl Kasa. 

MNOHO DRUHŮ KRIZE. Hlavní analytik Patria Finance 
Tomáš Vlk vyzval přítomné, ať mu řeknou, jaká krize přijde, 
a on pak poradí, jak se na ni připravit. 
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SMĚR MEDVĚDÍ 
TRH.  Šéf develo-
perské společnosti 
Crestyl Omar Ko-
leilat připomněl, že 
poslední dva roky 
bylo na realitních 
trzích velmi živo. 
„Nejlepší doba je 
ale trošku za námi,“ 
myslí si.  
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VHODNĚJŠÍ PODMÍNKY. 
Dnešek je lepší doba pro IT fi rmy 
než kolem roku 2008. Tehdy fi rmy 
žijící z projektů najednou musely 
řešit výrazně jiné problémy než 
prodej, když banky nebo operá-
toři zavřeli kohoutky a nebyly na 
projekty peníze, říká zakladatel IT 
fi rmy Cleverlance Jiří Bíba.
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